

Franckesche Stiftungen zu Halle

Caii Velleii Patercvli Historiae Romanae Ad M. Vinicium Cos. Libri Dvo Qvantvm Exstant

Velleius <Paterculus>

Halae, MDCCLXXIX.

VD18 12434159

Cap. XXX.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-213763

- 1 CAP. XXX. Tum M. Perperna præto-
rius, e proscriptis, gentis clarioris, quam ani-
mi: Sertorium inter cœnam Etoſcæ interemit,
Romanisque certam victoriam, partibus ſuis ex-
cidium, ſibi turpiſſimam mortem peſſimo aucto-
2 ravit facinore. Merellus & Pompeius ex Hi-
ſpanis triumphauerunt: ſed Pompeius hoc quo-
que triumpho, adhuc eques Romanus, ante
diem quam conſulatum iniret, curru urbem
3 inueſtus eſt. Quem virum, quis non miretur,
per tot extraordinaria imperia in ſummum fa-
ſtigium veſtum, iniquo tulſiſſe animo, C. Caſa-
ris in altero conſulatu petendo, ſenatum po-
pulumque Rom. rationem habere? adeo fami-
liare eſt hominibus, omnia ſibi ignoſcere, ni-
hil aliis remittere; & inuidiam rerum non ad
cauſſam, ſed ad voluntatem perſonasque diri-
4 gere. Hoc conſulatu Pompeius tribunitiâ
potestatem reſtituit, cuius Sulla imaginem ſine
5 re reliquerat. Dum Sertorianum bellum in
Hiſpania geriur, LXIV, fugitiui e ludo gla-
diatorio Capua profugientes, duce Spartaco,
raptis ex ea vrbe gladiis; primo Veſuuium mon-
tem petiere; mox creſcente in dies multitudine,
6 grauib; variisque caſibus adſecere Italiam.
quorum numerus in tantum adoleuit, vt qua
ultimo dimicauere acie, XL millia hominum
ſe Romano exercitui oppoſuerint. Huius pa-
trati gloria penes M. Craſſum fuit, mox Roma-
norum omnium principem,

CAP.